
                       

 

   R E P U B L I K A   H R V A T S K A 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

         G R A D    S U P E T A R 

                  GRADONAČENIK 

 

KLASA: 021-05/17-01/12 

URBROJ: 2104/01-02/1-17-0002 

Supetar, 16. listopada 2017. godine 

 

Ovim putem dostavljam odgovor na  pitanje vijećnice Marijete Arnelić u ime kluba HDZ/HSS sa 3. 

sjednice vijeća Grada Supetra održane 07.09.2017 godine. 

Poštovana, 

Na više sjednica Vijeća Grada Supetra ponavljaju se pitanja vezana za dugovanje Grada Supetra te 

Vam ovim putem dostavljam točne podatke u usporedbi sa početkom moga mandata i financijski 

kolapsom koji me dočekao na početku mandata. 

Detaljniju analizu možete očekivati kada se bude raspravljalo o izvršenju proračuna za 2017. godinu. 

U nastavku Vam dajem popis obveza na datum 03.06.2013. godine. 

 Obveze na datum preuzimanja dužnosti 03.06.2013. 

U izvještaju o obavljenoj kontroli poslovanja financijsko-materijalnog poslovanja za 2012 g.i I –VI 

2013. g., koja je bila obavljena od strane Consilium revizije, ukupne obveze koje su utvrđene na 

datum 03.06.2013. g. iznosile su 21.100.184 tis kn od kojih je dospjelo bilo 18.099.277 tis kn, od čega 

su: 

   

 

 

 

 

Obveze iskazane u glavnoj knjizi  24.044.030,00 

Obračunska obveza Hrvatske vode* 2.943.846,00 

Ukupne obveze Grada Supetra  21.100.184,00 

Nedospjelo  5.944.753,00 

Dospjele obveze Grada Supetra  18.099.277,00 



*Obračunske obveze prema Hrvatskim vodama imaju protutežu u nenaplaćenim potraživanjima na ime naknade za 

uređenje voda koje po Ugovoru sa Hrvatskim vodama Grad Supetra naplaćuje od kupaca. Osim ovih proknjiženih obveza 

Grad Supetra je u tijeku imao 82 spora koja su pokrenuta protiv Grada.  

Potrebno je napomenuti da je ostvarenje proračuna za 2012. godinu iznosilo 15, 5 mil kn tako da su 

obveze Grada daleko premašivale i ukupno ostvarenje proračuna. Ostvarenje proračuna za 2016. 

godinu iznosilo je 25,4 mil kn tj. skoro 10 mil više nego kad sam preuzela vođenje Grada. 

Osim gore navedenih obveza tijekom 2013.-2016. Grad Supetar je sklopio nagodbe i platio podmirio 

slijedeće obveze: 

 Nagodba sa odvjetnikom Davorom Drmićem, VPS: 545.000 kn, a temeljem Bjanko 

zadužnice Grada Supetra, OV-5982/13; 

 Sudska nagodba između Grada Supetra i Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost u predmetu pred Trgovačkim sudom u Zagrebu, posl. broj P-2736/2012, 

a po tužbi Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost radi isplate, vrijednost 

predmeta spora: 463.600 kn; 

 Nagodba između Grada Supetra i Odvjetničkog društva Šiško i partneri j.t.d. Split, 
temeljem koje su se okončale slijedeće parnice: posl. broj P-1408/10, tužitelj 
odvjetničko društvo Šiško i partneri j.t.d. Split – tuženik Grad Supetar, zbog isplate, 
vrijednost predmeta spora: 1.356.739,73 kn,  posl. broj P-2381/11, tužitelj 
odvjetničko društvo Šiško i partneri j.t.d. Split – tuženik Grad Supetar, zbog isplate, 
vrijednost predmeta spora: 724.199,40 kn, posl. broj P-2866/11, tužitelj Grad Supetar 
– tuženik odvjetničko društvo Šiško i partneri j.t.d. Split, zbog naknade štete, 
vrijednost predmeta spora: 4.000.000,00 kn (četiri milijuna kuna), a na način da će 
Grad Supetar isplatiti odvjetničkom društvu Šiško i partneri j.t.d. iznos od 1.800.000 
kn ; 

 Nagodba u predmetu tužitelja Predraga Vinčića, okončanog pravomoćnom i ovršnom 

presudom Općinskog suda u Splitu, posl. broj Pi-426/14, od 16. srpnja 2015. godine – 

vrijednost predmeta spora: 2.549.714,36 kn;-otplaćeno 1.630.356 tis kn. 

 
Znači, u periodu od 2014. do 2017. g riješili smo i otplatili još 4.43 mil kuna dodatnih obveza po 

sudskih sporovima  koje nisu bile iskazane  u gore navedenim obvezama kao i otplatili kratkoročnu 

obvezu prema Hypo banci u iznosu od 1 mil kn. Znači, ukupno je osim kratkoročnih obveza 

podmireno 5,43 mil kn  sudskih troškova i kredit. 

 S obzirom na gore navedeno ne mogu se složiti s Vašom tvrdnjom da je preneseni gubitak rezultat 

nerealnog planiranja jer su se u proračunu planirali projekti za koje smo planirali realizirati ukoliko 

dobijemo potrebna sredstva iz vanjskih izvora financiranja. S obzirom na tadašnje stanje u državi, 

izvanredne izbore većina EU fondova i subvencija bila je  odgođeni do formiranja Vlade. One projekte 

za koje nismo dobili sredstva nismo ni radili, stoga nisu mogli biti prikazani kao gubitak jer su se 

izravnali rebalansom proračuna, tj. u rebalansu ih nismo ni planirali. Također, moram Vam 

napomenuti da je u današnjim uvjetima vrlo teško planirati proračun za narednu godinu ,prvenstvo 

što realizacija većine projekata ovisi o subvencijama i potporama koje dobijemo a za čije je   

odobrenje potrebna suglasnost Grada da se ista i nalaze u proračunu. 



Međutim, stav  Grada je u budućnosti ne planiramo sve projekte u narednom proračunu već 

konkurirati na natječaje te ukoliko sredstva dobijemo raditi ćemo hitne rebalanse proračuna tako da 

ih tijekom godine može biti i nekoliko. 

Rješavanje gore navedenih obveza za posljedicu je imalo velike gubitke , pogotovo u godinama 2015. 

i 2016. 

U nastavku je prikaz kretanja gubitka koji vidljivo ima tendenciju pada nakon rješavanja svih ovih 

financijskih poteškoća: 

2015. gubitak na kraju godine 6.993.111 

2016. gubitak na kraju godine 1.942.604 

Prvih 6 mjeseci 2017 godine       841.740 

Prvih devet mjeseci 2017 g         269.816 

Zbog rješavanja velikih obveza, otplate sudskih sporova koje su bile financijski gubitak i nisu imale 

pokrića u redovnim prihodima Grad Supetar trenutno ima preneseni manjak iz ranijih godina u iznosu 

od 8 mil kn za koji je napravljen plan sanacije i vjerujemo da će se kroz naredni period vrlo brzo riješiti 

a što je i vidljivo u tendenciji pada gubitka na razini godine koji je sveden na minimum te ćemo 

pažljivim planiranjem prihoda. 

U nastavku Vam dajem prikaz obveza grada na datum 12.10. 2017 godine  

 Ukupne obveze na datum 12.10.2017 g iznose 

 

Obveze iskazane u glavnoj knjizi  12.415.839 

Obračunska obveza Hrvatske vode* 2.451.287 

Obveze bez Hrvatskih voda 9.964.552 

ZABA-otplata kredita nedospjelo 205.910 

Potrebno otpisati i kompenzirati  349.843 

Presuda Vinčić  919.385 

Ukupno nedospjelo,otplata,otpis, 
kompenzacija 1.475.138 

Ukupne obveze pristigle 8.489.414 

Ukupna sredstva Hbora koja treba  
iskoristiti do prosinca 2017. 4.426.812 

Ostatak pristiglih obveza nakon 
povlačenja Habor-a 4.062.602 

 

Dio dugovanja će se namiriti sa sredstvima od  prodane nefinancijske imovine u iznosu od  cca 1 mil 

kn koji je u fazi potpisivanja ugovora. Do kraja godine očekujemo priliv sredstava od poreza na 

vikendice (cca 1 mil kn) za koje su rješenja upravo poslana  teren zajedno sa opomenama i dugovima 

iz ranijih godina. 



Do kraja prosinca 2017. godine imamo za cilj maksimalno smanjiti naše obveze te planirati realan i 

štedljiv proračun za 2018. godinu. Po  prvi puta nakon teškog financijskog stanja, Grad Supetar biti u 

zaista povoljnoj  situaciji bez velikih dugova, sudskih sporova, jer je  

 Sklopljena i otplaćena većina sporova koja su prijetila Gradu Supetru, 

 Dobivena pravomoćna presudu za slučaj ''Vojalo'' u našu korist tako da je i ova opasnost za 

Grad uklonjena (očekujemo refundaciju sudskih troškova u iznosu od 250 tis kn), 

 Ukinuta drugostupanjska presuda u slučaju ''Rendić'' te vraćeno na ponovno suđenje(u 

budućnosti razgovarati o nagodbi), 

 Grad Supetar ima još samo 250 tis kn dugoročnog zaduženja prema kreditu Zaba, 

 Obveze nakon povlačenja sredstava iz HABOR-a biti će smanjene za nekih 4,4 mil kn te će se 

riješiti veliki dio obveza prema Vodovodu Brač, ukupne obveze prema Berici te ostalim 

dobavljačima, 

 Grad Supetar ima spremno veliki broj projektne dokumentacije koja je izrađena i koja ima 

pravome  lokacijske i građevinske dozvole te se može prijavljivati na natječaje koje nas 

očekuju, 

 Napravili smo kompletnu analizu hladnog pogona poslovanja prihoda Grada Supetra (prihod-

rashod) te nas na narednoj sjednici očekuje ovaj izvještaj sa donošenjem konkretnih Odluka 

Mislim da će ovo za sada biti dovoljno te se strpite do narednih sjednica vijeća na kojima će se 

detaljno raspravljati o kompletnoj financijskoj situaciji u gradu i gradskim tvrtkama. Vjerujete da kao 

ovlašteni računovođa sa potrebnom licencom i osoba sa dugogodišnjim iskustvom u radu na 

rukovodećim funkcijama u računovodstvu  itekako vodim brigu o financijama Grada Supetra a što se 

vidi u podacima koje sam Vam navela gore a i realiziram projektima na terenu. 

 

Puno pozdrava, 

Ivana Marković 

Gradonačelnica Grada Supetra 

 

 

 

 

 

 

 

 


